
                                                                                                  

   

  
   
  

 
Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde 
  
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raads- of 
commissievergadering 
 
C. Technische vragen  
 
 
Categorie: - / B / - (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp: …Aanleg A15, grondwaterstand 
 
Naam en fractie: …Huub Meijer Sociaal Zevenaar, Jan de Nooij, CDA 
 
Datum indienen: 17-12-2019 
 
Afdeling: ……….. (door organisatie in te vullen) 
 
Contactpersoon: …………… (door organisatie in te vullen) 
 
 
Inleiding/Aanleiding: 
In het toonaangevende blad voor de bouw, Cobouw van 19 november is een artikel opgenomen 
met betrekking tot de aanbesteding van de aanleg van de A15. 
In dit artikel wordt het moeizame proces van de aanbesteding beschreven. Door de hoge eisen 
van aanbesteding waren er in 2018 reeds 2 aanneemcoconsortia die zich terugtrokken om de 
aanleg te gaan doen. 
Daarna bleven er twee aanneemconsortia over.  
 
Om deze binnenboord te houden en nog wat te kiezen te hebben heeft RWS de eisen in de 
aanbesteding naar beneden bijgesteld.  
Een ervan is de harde eis omtrent het in stand houden van de grondwaterstand. 
 
Citaat uit artikel:  
Nog maar twee consortia zijn in de race. De overgebleven partijen zijn Dura Vermeer in 
combinatie met  Besix en Hochtief en de combinatie met Van Gelder, Jan de Nul en Macquarie. 
Opdrachtgever Rijkswaterstaat voelt zich oncomfortabel bij twee partijen en is hen tegemoet 
gekomen door de eis van het grondwater te versoepelen, bevestigen welingelichte bronnen rond 
het project. De opdrachtgever wil tijdens de tender geen commentaar geven. 
 
Einde citaat 
 
De gemeente Zevenaar kent al heel lang de problematiek omtrent de (lage) waterstand door de 
diverse scheuren en verzakkingen van woningen. Onze fractie is wederom bang voor de 
gevolgen met de aanleg van de A15. 
 

https://www.cobouw.nl/infra/nieuws/2018/10/kieskeurigheid-troef-slechts-3-consortia-zien-tolbrug-via15-zitten-101265245


                                                                                                  

   

Vraag/Vragen: 
1. Is het bovenstaande een juiste weergave? 
2. Welke eisen zijn er nu tav  de grondwaterstand bij realisatie A15? 
3. Is / was de wethouder op de hoogte van de bijgestelde eisen in de aanbesteding? 
4. Zo ja, heeft de wethouder hierop actie ondernomen richting RWS en de Zevenaarse 

problematiek omtrent grondwaterstanden kenbaar gemaakt?  
5. Zo ja, waarom is de raad hiervan  niet op de hoogte gebracht? 
6. Zo nee, gaat de wethouder nog actie ondernemen richting RWS omtrent deze 

problematiek en op welke wijze zal de wethouder dit doen. 
7. Gaat de wethouder de raad meenemen in de acties die zij richting RWS gaat 

ondernemen? 
8. Als de eisen t.a.v. de grondwaterstand zijn aangepast wat gaat de gemeente Zevenaar 

dan doen om verzakkingproblematiek te voorkomen? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


